

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

[...] Epist. XX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:obv:ha33-1-198567](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:obv:ha33-1-198567)



EPIST. XX.

Respondet amico, à quo adolescentes aliquot sibi fuerant commendati, & illis officia sua prolixè pollicetur.

Wolfgangum Werter, cum aliquot abhinc annis Patavii adolescens daret operam Bonamico, dilexi multis nominibus plurimum. Nam, ut omittam, quod & in adspectu species quædam index nobilitatis, & in sermone atque in moribus probitas elucebat; incensus literarum studio colebat me, atque observabat diligentissimè; sic ut in magna frequentia amicorum nemo tamen mihi esset illo carior, nemo jucundior. Tueor illum amorem, & quoad vivam, tuebor, eiq; absenti memoriam, benevolentiamque, quam debeo, fratribus presentibus officia, quæ potero, accuratè præstabo. Hoc cum mea sponte facturus essem quantum, optime. Mihi accessisse voluntatis existimas, quod eos tu, vir inter maximos summus, & in exercenda virtute semper occupatus, commendandos mihi tuis literis putasti? nam, si quis est, qui de tuo ingenio, de doctrina, imprimisq; de eloquentia bene & sentiat, & loquatur: is ego sum, planeq; meos eò sensu libenter conferam, ut, qui tibi cari sunt, eosdem ego quoque diligam. Quare si vis, da mihi ornandos, atque amandos, qui ad nos veniunt, amicos tuos. Officiis eos, si potero; sin minus, studio certè, & humanitate complectar. Ac ne dubito futurum, ut, quo tu sis apud me pon-